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A Fidesz és a KDNP k i v o n u l t a pénteki 
szegedi közgyűlésről, a J o b b i k s z ó -
r ó l a p o z o t t . A képviselők v i t á z t a k 
a z ö n k o r m á n y z a t i cégek v e z e t ő i n e k 
p r é m i u m á r ó l , és elfogadták a z á r -
számadást. 

6 0 N D A ZSUZSANNA 
Kivonult a Fidesz- és a KDNP-frakció 
a közgyűlésről tegnap Botka László 
megjegyzése miatt . Az önkormányza-
ti cégvezetők prémiumáról folyt a vi-
ta, a polgármester a cégvezetők fize-
tését a 20 éve tanító középiskolai ta-
nárokéhoz hasonlította. Haág Zalán 
(KDNP) ezt a pedagógusok nevében 
visszautasította, mire Botka László 
közölte: a tanárok nem szorulnak rá, 
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Kalmár Ferenc (KDNP) 

Hűvös: Botka emberileg bántotta meg Haágot 
- Botka László semmibe vett egy képviselőt, aki a felsőoktatásban tevékenykedik, 
és újságíróként is dolgozik. Emberileg bántotta meg - közölte Hűvös László 
a Fidesz és a KDNP kivonulásáról tartott sajtótájékoztatón. Hangsúlyozta: ebben 
a hangnemben nem lehet testületi ülést vezetni, szerinte a polgármester „idegileg 
elfáradt", pedig a tisztességes munka alapfeltétele, hogy kölcsönösen tiszteljék 
egymást a felek. Botka László olcsó és átlátszó provokációnak nevezte 
a kivonulást. Felhívta a figyelmet: a képviselők nem járultak hozzá módosító 
indítványokkal a közgyűlés munkájához. Kérte, hogy legközelebb erre 
koncentráljanak. 

hogy olyan ember védje meg őket, 
„aki soha életében nem végzett értel-
mes munlcát". A polgármester provo-
kációnak nevezte a kivonulást, a ter-
met elhagyó képviselők sajtótájékoz-
tatót tartottak. A megcsappant létszá-
mú közgyűlésen elfogadták a zár-
számadást , és megszavazták a képvi-
selők büntethetőségét, amennyiben 

hiányoznak a közgyűlésről vagy a bi-
zottsági ülésekről. 

A tegnapi ülés 9-kor az állami kitün-
tetéssel jutalmazott szegediek köszön-
tésével kezdődött, majd a polgármester 
bejelentette: megkapta az uniós jóvá-
hagyást a szegedi elektromos tömeg-
közlekedés-fejlesztési nagyprojekt. 

Napirend előtt a vártnál visszafo-
gottabbak voltak a képviselők, de a 
napirendi pontok tárgyalásakor több-
ször előkerült a Bajnai-csomag, Kal-
már Ferenc (KDNP) szerint egy banán-
köztársaság szintjén van az ország, a 
szocialistákat csak a hatalom megtar-
tása érdekli. Hűvös László (Fidesz) 
úgy gondolja, józan ésszel nem írható 
alá a miniszterelnök-jelölt javaslatait 
támogató nyilatkozat. 

A szegedi lobbik közben a karzatról 
szórólapokat dobált. A cetliken az állt, 
hogy „előrehozott választásokat köve-
telünk, számon lesztek kérve". A köz-
játék nem okozott különösebb fenn-
akadást. 

A zárszámadásról szóló vitában 
Szentgyörgyi Pál gazdasági alpolgár-
mester elmondta: tavaly fő célként a 
tartalékolást tűzték ki, hogy biztosítani 
tudják a pályázatokhoz szükséges ön-
erőt. Ezt teljesítette az önkormányzat. 

Póda Jenő (Fidesz) szerint a gazdasági 
válság miatt el kellene halasztani azo-
kat a beruházásokat, amelyek nem 
szolgálják közvetlenül a válságkezelést, 
vagy nem teremtenek munkahelyeket. 
Szó sem lehet arról, hogy lemondjunk a 
beruházásokról - reagált a polgármes-
ter. Hozzátette: a város költségvetése 
egyensúlyban van, és megvan a forrás 
a nagyberuházások önrészéhez is. Na-
gyon sok magyarországi nagyváros 
nem mondhatja el ugyanezt. Juhász 
Gyula (KDNP) szerint a város a házi fel-
adatait nem végzi el azért, hogy presz-
tízsberuházásokhoz spóroljon. 

A 100 százalékban önkormányzati 
tulajdonú cégek vezetői is vállaljanak 
áldozatot, egyetlen forint prémiumot 
se kapjanak - ismertette a frakció ál-
láspontját Hűvös. Botka emlékeztette: 
Szegeden nem kapnak jutalmat ezek a 
cégvezetők. Fizetésük egy részét csak 
bizonyos feladatok teljesítése esetén 
kapják meg, prémiumként. Jövedel-
mük ezzel együtt is más nagyvárosok-
ban tapasztaltakkal összehasonlítva 
az alacsonyabbak közé tartozik. Ekkor 
következett az a vita, amely végül a Fi-
desz és a KDNP távozásához vezetett. 
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FÉL SÁVOT ELFOGLALTAK A GÁRDISTÁK • Az előrehozott választást követelve demonst-
ráltak a Magyar Gárda helyi aktivistái tegnap Szegeden félpályás útlezárással. Az 
5-ös úton, a Cora-csomóponttól a Öthalmi laktányáig foglalták el a fél sávot j á r m ű -
veikkel, zászlókkal és transzparensekkel reggel 8-tól délután 3-ig. Aforgalom folya-
matos volt, dugók nem keletkeztek. A Jobbik a Széchenyi téren választási rendez-
vényt tartott, délután csatlakoztak hozzájuk a gárdisták, este 6-kor beszédek hang-
z o t t a k e l , a 8 - i g b e j e l e n t e t t r e n d e z v é n y 7 - k o r b e f e j e z ő d ö t t . Fotó: Segesvári Csaba 

Uniós igen a 30 milliárdos projektre 
Megkapta a z EU jóváhagyását a 30 
milliárdos szegedi közlekedési n a g y -
projekt - Botka László e z t a k ö z g y ű -
lésen jelentette be. A fejlesztés t ö b b 
m i n t 86 százalékát az Unió állja. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 
Megkapta az uniós jóváhagyást a 
mintegy 30 milliárd forintos összkölt-
ségű szegedi elektromos tömegközle-
kedés-fejlesztési nagyprojekt. A beru-
házás több mint 86 százalékát az Eu-
rópai Unió támogatása fedezi. A pro-
jekt előkészítése négy évet vett igény-

be - jelentette be a közgyűlésen Botka 
László polgármester. 

Nagy Sándor városfejlesztési alpol-
gármester elmondta: a beruházás cél-
ja, hogy megállítsák a közösségi köz-
lekedést használók arányának éves 
szinten 1-2 százalélcos csökkenését. A 
2011-re befejeződő munkálatok során 
megépítenek egy új villamos szárny-
vonalat (2-es), trolibuszvonalat alakí-
tanak ki az egyik legforgalmasabb au-
tóbuszjárat helyett (10-es), meghosz-
szabbítják az egyik troli vonalát 
(8-as), valamint a kapacitás bővítése 

érdekében felújítanak több villamos-
pályát, korszerűsítik a villamos remízt 
és a trolibusztelephelyet is. Rendbe te-
szik az Indóház teret, a Tisza Lajos 
körút északi részét és a Kálvária su-
gárút két körút közötti szakaszát. Az 
SZKT vásárol kilenc villamost és tíz 
trolibuszt. 

Nagy Sándor hangsúlyozta: az Euró-
pai Bizottság a pozitív döntés megho-
zatalakor ismerte az utóbbi időben 
felmerült környezetvédelmi aggályo-
kat, a Levegő Munkacsoport által meg-
fogalmazott kifogásokat. 

KIVONULTA FIDESZ ÉS A KDNP A SZEGEDI KÖZGYŰLÉSRŐL 

Zárszámadás, vita 
a beruházásokról 

• ÜRES SZÉKEK A KIVONULÁS UTÁN. A KÖZGYŰLÉS ISMÉT FÉLHÁZZAL FEJEZTE BE A MUNKÁT Fotó: Segesvári Csaba 

Késsel, pisztollyal 
fenyegetőztek Tápén 
Bozótvágó késsel, gázpisztollyal f e -
nyegetőzött két roma férfi csütörtök-
re virradóra egy tápai szórakozóhely 
előtt - egyelőre nem t u d n i , miért . 
A közelben lakók látták, hogy r e n d -
őrök vitték el őket - egyikük a gyanú 
szerint kábítószert fogyasztott . 

MUNKATÁRSUNKTÓL 
Két férfi tért be csütörtökre virradó éj-
jel az egyik italboltba Tápén, a Budai 
Nagy Antal utcán, közel a Búcsú tér-
hez. Nem szolgálták ki őket, mert már 
zártak, csak azok voltak benn, akiknek 
még maradt italuk. A két férfi elment, 
majd hamarosan mindketten visszatér-
tek: egyiküknél gázpisztoly, másikuk-
nál bozótvágó kés volt. Megfenyeget-
ték, letérdeltették a bent tartózkodó-
kat, és azt mondatták velük: „a cigány-
ság a királyság". Ezzel a történettel ke-

kutatták a füves részt - mesélte egy 
idős nő tegnap a tápai Budai Nagy An-
tal utcában. Nevét nem árulta el, azt 
mondta, „a tápaiak félnek". 

- Garázdasággal gyanúsítja a Szegedi 
Rendőrkapitányság azt a két szegedi fér-
fit, akik az eddig rendelkezésre álló in-
formációk szerint csütörtök hajnalban 
bozótvágó késsel és gázriasztó pisztoly-
lyal, feltehetően erősen ittas és bódult 
állapotban megjelentek az egyik tápéi 
szórakozóhely előtt, ahol hangoskodni 
és fenyegetőzni kezdtek egy helybéli fi-
atalemberrel. A szóváltást követően 
egyikük egy gázriasztó pisztolyt, míg a 
másik egy bozótvágót vett elő, és azzal 
kényszerítették a sértettet, hogy kérjen 
tőlük bocsánatot - tudatta közleményé-
ben Tuczakov Szilvána rendőr őrnagy, 
a Csongrád Megyei Rendőr-fökapitány-
ság sajtószóvivője. A konfliktus oka 

• TÁPÉ, BUDAI NAGY ANTAL UTCA: VALAHOL ITT HADONÁSZTAK A BOZÓTVÁGÓ KÉSSEL 
A B Ó D U L T G A R Á Z D Á K Fotó: Schmidt Andrea 

reste meg lapunkat névtelenséget kérő 
informátorunk, aki azt is elmondta, 
hogy két cigány férfiról van szó. 

A Budai Nagy Antal utcai Euró Teke 
sörözőben tegnap délben az éppen 
szolgálatban lévő alkalmazottól érdek-
lődtünk a történtekről, aki azonban 
nem mondott semmit, hanem értesítet-
te a főnökét. A tulajdonos ügyvéddel 
érkezett, és közölte, semmi nem történt 
a sörözőben, amelynek még a nevét 
sem írhatjuk le. A szemközti vendéglá-
tóhelyen azt mondták, semmit nem lát-
tak, mert ők már este 10-kor bezárnak. 

- Két embert megbilincselve vittek 
el az egyik házból csütörtök reggel, 
ennyit láttunk. A Búcsú teret ellepték 
a rendőrök, a civil ruhás nyomozók. 
Kerestek valamit, nagyon alaposan át-

egyelőre nem tisztázott. Miután a fiatal-
ember a fenyegetés hatására eleget tett 
a követelésnek, az elkövetők távoztak. 
A kiérkező rendőrök a személyleírás 
alapján beazonosították a két férfit, aki-
ket csütörtökön előállítottak, gyanúsí-
tottként kihallgattak, majd őrizetbe vé-
telüket rendelték el. Az idősebb férfinál 
az immunkémiai gyorsteszt kábító-
szer-fogyasztást mutatott ki, vele szem-
ben visszaélés kábítószerrel vétség 
megalapozott gyanúja alapján is indult 
eljárás. Tegnap a Szegedi Városi 
Ügyészség a rendőrség előterjesztésére 
indítványozta az egyik, többszörösen 
büntetett előéletű 35 éves gyanúsított 
előzetes letartóztatását, amelyet a bíró-
ság el is rendelt. 18 éves, büntetlen 
előéletű társa szabadlábon védekezik. 


